



To : Lippo Securities Limited  
致：力寶證券有限公司

**Declaration of Group of Related Margin Client**  
**關連保證金客戶組別聲明**  
**(For Individual / Joint Margin Account Only 適用於個人 / 聯名保證金客戶)**

Name of Account 賬戶名稱	Margin Account No 保證金賬戶號碼

In compliance with the Revised Financial Resources Rules (“FRR”) in regards to “Group of Related Margin Client”, I hereby declare and confirm to the Lippo Securities Limited (the “Company”) that:

為了遵守及符合經修改的<財政資源規則>之<關連保證金客戶組別>，本人特此向力寶證券有限公司(“公司”) 聲明及確認：

- I am the spouse of another margin client of the Company (Please “✓” where appropriate):

本人是貴公司的另一保證金客戶的配偶 (請在適當地方加上 “✓” 號)：

No 不是

Yes 是 Name of Spouse: \_\_\_\_\_ Account No.: \_\_\_\_\_  
配偶姓名 賬戶號碼

- I am in control, either alone or with my spouse, of 35% or more of the voting rights of another margin client(s) of the Company (Please “✓” where appropriate):

本人是單獨或與本人的配偶共同控制貴公司另一保證金客戶百分之三十五或以上的投票權 (請在適當地方加上 “✓” 號)：

No 不是

Yes, details as below: 是，詳情如下：

	Account No. 賬戶號碼	Name of Account Holder 賬戶名稱	Relationship with Account Holder 與賬戶持有人關係
1.			
2.			
3.			

I further declare that the information provided above is complete and accurate. I shall inform the Company of any changes to any information therein from time to time in writing if the relevant change(s) has / have occurred.

此外，本人聲明以上所提供之資料均屬完整及正確。倘若該資料有任何轉變，本人將以書面通知貴公司有關於轉變。

Client's Signature  
客戶簽署

Date:  
日期

For the Company use only			
	Handled By (A/E)	Document Checked By	Document Input By
Initial			<input type="checkbox"/> IND-1011
Date			